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Verslag Actiecomite Cloëtta 20-11-2023 

Aanwezig: 

Arwen van Gestel ( Wethouder), Pascal Vermeulen ( Gemeente Roosendaal strategisch adviseur), N ( Gemeente Roosendaal (geanonimiseerd)

verslag), B actiecomité Meeten I!), B ( actiecomité Meeten I! bewonder platform), 

(actiecomité Meeten I1), Bze!fstandig adviseur) 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

Onderwerp Actie 

1 Opening 

Dhr Vermeulen heet iedereen van harte welkom. 

  

  

  

Acti 

Dhr Vermeulen vraagt of het verslag van 5-10-2023 gepubliceerd mag worden. Het actiecomité 

Het actiecomité geeft aan dat dit geen probleem zou moeten zijn, maar wil dit gaat navragen bij 

nog even navragen bij de achterban. Tot die tijd zal de gemeente niets de achterban of 

publiceren. het verslag van 5- 

Het actiecomité komt hier nog op terug. 10-2023 

gepubliceerd mag 

worden en houdt 

de gemeente op 

de hoogte van de 

uitkomst.         
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Waar staan we nu in het proces? 

Het actiecomité geeft aan dat de zienswijze ingediend is en op 29-11-2023 is er 

een hoorzitting. 

De vraag vanuit het actiecomité is, wat is nu het vervolg? 

o Wethouder van Gestel geeft aan dat na de hoorzitting ambtelijk alles 

wordt voorbereid om een collegebesluit te nemen. Dat zal niet meer in 

2023 plaatsvinden. 

  

Geurrapport 

Het actiecomité vraagt zich af of er voor de hoorzitting nog iets bekend wordt 

mbt het geurrapport. 

o Dhr Vermeulen geeft aan dat het geurrapport vanuit Cloetta klaar is en 

er heden geschreven aan een second opinion. Beide zullen dan eind 

november klaar zijn. Beide rapporten zullen ook openbaar worden. 

Wethouder van Gestel geeft aan dat er geen besluit zal vallen voordat de 

rapporten bekend zijn. Na kennisname van het geurrapport zal er verder 

gewerkt worden aan een tijdspad en zal dit gecommuniceerd worden. 

> Momenteel is de OMWB niet betrokken. 

Als de geurrapporten er zijn zal ook de OMWB die gaan ontvangen. 

Van daaruit gaan we kijken wat de vervolgstappen zijn en er zal een 

advies volgen. Voor nu kan dit nog alle kanten opgaan. 

Bestemmingsplan 

Het actiecomité vraagt of milieucategorie 3.2 in het bestemmingsplan goed 
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vastgelegd kan worden. 

o Dhr Vermeulen geeft aan dat bekeken moet worden of dit zo expliciet 

vastgelegd kan worden. 

o Het gaat het actiecomité vooral om zekerheid. Momenteel is naar hun 

mening nog niet alles voldoende goed beschreven binnen het 

bestemmingsplan, niet alleen milieucategorie 3.2 maar ook de geur- 

emissie / geurcontouren. 

Het actiecomité wil graag inzicht in de product portfolio van Cloetta, zodat er 

duidelijk wordt wat er allemaal gemaakt gaat worden in de fabriek. 

Er zouden geluiden zijn dat er meer geproduceerd gaat worden dan wat er nu 

geproduceerd wordt aan de Spoorstraat. 

o De wethouder geeft aan dat Cloetta hun volume per productie lijn willen 

vergroten. Verder willen ze graag verduurzamen en uitbreiden, dit kan 

momenteel allemaal niet aan de spoorstraat. Meer dan deze info heeft 

Cloetta niet gedeeld met de gemeente. 

o Cloetta moet zelf aangeven met welke techniek er toegepast gaat 

worden en wat er gemaakt gaat worden. Het is aan Cloetta welke 

apparatuur ze inzetten en wat ze toepassen. 

Geuremissie 

Vanuit het actiecomité is het zeer wenselijk dat de geuremissie wordt 

vastgelegd. 

Het actiecomité verwacht vanuit het college dat deze voorschriften worden 

vastgelegd in een vergunning. Het college heeft volgens het actiecomité het in 

handen om er iets mee te doen.         
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De vraag vanuit het actiecomité is de vraag of de geurrapporten ook door de 

gemeente bekeken worden. 

Dhr Vermeulen geeft aan dat ambtenaren het rapport van Cloetta wel degelijk 

lezen en de gemeente ook initiatief heeft genomen tot een second opinion. Dit 

los van de OMWB die gespecialiseerd is in de beoordeling van dergelijke 

rapporten. 

Het actiecomité stelt dat de uitgangspunten van de geuremissie vastgelegd 

moeten worden. 

Hoe staat het met; 

- _ Het belang van de omwonenden? 

- _ Hoe worden die getoetst? 

Wethouder Van Gestel geeft aan dat als er overlast wordt gemeld er controles 

plaatsvinden en er handhavend wordt opgetreden als het nodig is. 

Binnen het actiecomité heerst er een grote angst voor uitbreiding. Als de fabriek 

er eenmaal staat is een uitbreiding naar hun mening zo gerealiseerd. 

o Wethouder van Gestel geeft aan dat uitbreiding van Cloetta niet zomaar 

plaats kan vinden. Als Cloetta te zijner tijd uit zou willen breiden, dan 

moet er een nieuwe ruimtelijke procedures doorlopen worden. 

o Kan er voor de hoorzitting duidelijkheid komen of de emissie 

voorschriften kunnen worden vastgelegd. 
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WOO verzoek 

Het actiecomité geeft aan dat er een WOO verzoek is ingediend, maar heeft 

daar verder niets meer van gehoord. 

o Dhr Vermeulen geeft aan dat de gemeente hier mee bezig is. 

Wethouder van Gestel vraagt aan dhr Vermeulen of het actiecomité op 

de hoogte gehouden kan worden van de voortgang van deze aanvraag. 

Dhr Vermeulen pakt dit verder op. 

Elektrificatie 

Wethouder van Gestel geeft aan dat Cloetta een bericht naar het College heeft 

gestuurd waarin ze aangeven over te gaan tot elektrificatie van het bedrijf. 

Dit houdt in dat Cloetta volledig af gaat van het gas. 

Deze wijziging heeft gevolgen voor het lopende proces. 

o Dhr Vermeulen geeft aan in overleg te zijn over wat er gaat veranderen 

en wat de gevolgen voor het proces zijn. 

o De gemeente heeft geen zicht/invloed in volgorde van aansluiting vanuit 

Enexis. Wel is er bekend dat er een landelijke prioritering wordt 

verwacht waarbij 0.a. scholen en ziekenhuizen voorrang zullen krijgen. 

> Moet het nog formeel aan gedragen worden om de geur emissie op te 

nemen? 

Dit is aan het actiecomité, vanuit de gemeente is het goed vastgelegd. 

    

Actie Dhr 

Vermeulen: 

Navragen wat de 

status van het 

WOO verzoek is 

en dit 

terugkoppelen 

aan het 

actiecomite. 

Antwoord : 

Verwachting is 

midden 

december 2023 

  

  



_ , 7 Gemeente 

( Roosendaal 

- 

  

  2. Rondvraag 

Niemand heeft meer aanvullingen/vragen 

  3. Vervolgafspraak 

Er komt een concept afspraak in december en er komt een afspraak na de 

vakantie van dhr van Gestel. Er zal in december gekeken worden of de afspraak 

door moet/kan gaan, anders is de eerst volgende afspraak in januari 2024.         
  


